

- | | | |
|---|-----|--|
| Gewaltprävention und Krisenintervention in Kinder- und Jugend-Rehabilitationskliniken
<i>R. Stachow und M. Dengler</i> | 121 | Prevention and intervention in violence in rehabilitation clinics for children and adolescents
<i>R. Stachow and M. Dengler</i> |
| <hr/> | | |
| Interdisziplinäre Schmerztherapie in der Orthopädischen Rehabilitation (ISOR) – eine Studie zur Inanspruchnahme und zu längerfristigen Ergebnissen eines multimodalen Behandlungsangebots für Patienten mit Schmerzsyndromen
<i>J. Schmidt, A. Zucker, K. Wöllstein, D. Kriz, M. Keck und R. Nübling</i> | 132 | Multidisciplinary treatment of chronic pain in orthopedic rehabilitation – a study on the utilization and longer-term outcome of a multimodal treatment approach for patients with pain syndromes
<i>J. Schmidt, A. Zucker, K. Wöllstein, D. Kriz, M. Keck and R. Nübling</i> |
| <hr/> | | |
| Lipidziel-Erreichung bei Patienten mit Indikation zur interventionellen Koronartherapie – erhebliche Verbesserung ist indiziert
<i>H. Seyfert, V. Bohlscheid und J. Kaddatz</i> | 151 | Lipid-goal attainment in patients with indication for percutaneous coronary intervention – substantial improvements are necessary
<i>H. Seyfert, V. Bohlscheid and J. Kaddatz</i> |
| <hr/> | | |
| Pressemitteilung | 157 | Press release |
| Kongressankündigungen | 158 | Announcements |

Schriftleitung

J. Lecheler, Berchtesgaden
D. Berdel, Wesel
J.-M. Engel, Bad Liebenwerda
F. Petermann, Bremen
W. Petro, Bad Reichenhall
E. Rimpl, Klagenfurt

04
12

